
      

                                                                                 
 

   Distrikt Norra Älvsborg 

 

                                              Protokoll fört vid Höstmöte 

                                              2023-11-09 på Folkets Hus 

                                              Trollhättan 

 

 

 

 

Vi började med att Dan Johansson underhöll med sin gitarr och  

sköna låtar. 

 

 

§ 1  Mötets öppnande 

       Vice ordförande i distriktet Sören Kjörnsberg hälsade alla välkomna 

       som idag bestod av 26 ombud, 1 gäst och 10 styrelseledamöter. 

 

 § 2  Fastställande av dagordning 

        Mötet godkände dagordningen. 

 

 § 3  Val av ordförande för mötet 

         Mötet valde Sören Kjörnsberg som ordförande. 

 

§ 4  Val av sekreterare för mötet 

        Mötet valde Gunilla Ståhlberg som sekreterare. 

 

§ 5  Val av två justerare tillika rösträknare      

        Efter förslag valdes Kjell Lundmark, PRO Lerum och Kerstin  

        Fredriksson, distriktsstyrelsen, till justeringsmän tillika röst- 

        räknare. 

 

§ 6  Fastställande av årsavgift 

       Styrelsen föreslog oförändrad avgift till distriktet för år 2024 som  

       är på 45 kr. Mötet beslutade enligt styrelsens förslag. 

 



 

 

 

§ 7  Verksamhetsplan för 2024 

        Sören Kjörnsberg läste upp distriktets verksamhetsplan inför 2024. 

        Gick även igenom de olika kommittéernas planer.  

        Eva-Lena Axelsson bad om att de ansvariga för kommittéerna 

        ska skicka fler medlemmar till de olika kurserna som distriktet har.  

        Hon informerade även om att vårens kurser är på planeringsstadiet. 

        Bo Hallberg informerade om att den ansvarige för kommittén  

        Medlemsvärvning är sjuk och därför har det inte inkommit någon 

        information från den.   

        Flera synpunkter kom från auditoriet gällande några verksam- 

        hetsplaner för kommittéerna som ändrades något. Mötet beslöt att ta  

        bort sista meningen i första stycket i verksamhetsplanen för Med- 

        lemsvärvning, samt ändra ordet halvering till halkkörning i verk- 

        samhetsplanen för Trafikkommittén 

        Förslag som kom upp var att man kunde ha kurserna digitalt, där- 

        efter träffas man fysiskt i sin förening och diskuterar vad man fått lära  

        sig. Kerstin Fredriksson önskade att när man haft årsmöten att  

        rapportera in vilka som är ansvariga för de olika kommittéerna. 

        Mötet beslutade därefter att godkänna verksamhetsplanen för 2024. 

 

§ 8  Budget för 2024 

       Monica Bohman föredrog budgeten med viss ändring av konton. 

       Gällande Trippelskrapet kommer det att bli en enklare redovisning 

       från PRO Riks. 

       Efter viss diskussion av budgeten blev utfallet positivt. 

       Härmed kunde man anta budgeten för 2024. 

 

§ 9  Tävlingen ” Värva en vän ” 

       Prisutdelning där 1:a pris gick till Margareta Bryntesson. 

       2:a pris gick till Eva-Lena Axelsson. 

       3:e pris gick till Ulla Knutsson. 

       4:e pris gick till Peder Johansson.  

 

§ 10 Avslutning 

        Sören Kjörnsberg tackade mötesdeltagarna för visat intresse och 

        avslutade mötet. 



 

 

 

       Gunilla Ståhlberg                            Sören Kjörnsberg 

       Sekreterare                                      Ordförande 

 

       Justeras: 

 

 

       Kerstin Fredriksson                         Kjell Lundmark 

 

 

 

 

 

          

 

          

           

                                               

 

 

  

 

 

                

 

 

 
                  
 

 

 

 

 

 
     
 

 

 



             

             

 

 

               

  

 

 

                                                                                                           

             
              
              

              

  

              

              

                

 

                

             

             

             

 

     

 

 

 

  

 
     


